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En viktig principiell fråga 
De nationella målen till 2020 om 30TWh vindkraft är antagna av riksdagen. 2012 nådde Sverige upp 

till 7TWh produktion. Vi har en fortsatt kraftig utbyggnad framför oss. I Hörby har vi att förhålla oss 

till detta i översiktsplaneringen. 

Att nå de nationella målen kommer med nödvändighet att innebära en förändring av miljön. Var 

denna förändring skall ske är av stor principiell vikt för kommunen. Trots det har fullmäktige inte 

tillåtits fatta något beslut i frågan. Frågan hanteras inom en liten grupp i kommunledningen med 

begränsad insyn för väljarna. 

Toppstyrningen av vindkraftsplaneringen måste sluta. Fullmäktige är en viktig demokratisk instans, 

inte ett rundningsmärke som skall ställas inför fullbordat faktum. Alternativen skall tas fram, beredas 

och diskuteras. Detta skall ske med total öppenhet och full transparens. 

På torsdag 11/4 föreslås kommunstyrelsen att ge ytterligare 200 000 kronor till fortsatta detaljerade 

utredningar angående vindkraftsetableringarna på Linderödsåsen. Innan det beslutet fattas måste  

fullmäktige först ta ett inriktningsbeslut i demokratisk anda var etableringen skall ske.  

Egenintressen och toppstyrning måste stå tillbaka för den demokratiska debatten om en fråga som 

kommer att påverka många människor under årtionden framöver. 

 

Torbjörn Malvå (Mp) 

Per Elis Jansson (M) 


